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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr LX/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji d/s Wsi i Gospodarki Rolnej 

wraz z Komisją Rewizyjną  
 

Posiedzenie w dniu 25 września 2023 r. 

Obrady rozpoczęto 25 września 2023 r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 11:15 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

/lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1/ 

/lista obecności sołtysów stanowią załączniki 2/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Katarzyna Rożek 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum. 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski oraz Zastępca Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Stanisław 

Mięczakowski. 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. 

W posiedzeniu udział wzięli: Zastępca Burmistrza Prudnika Jarosław Szóstka, Zastępca 

Skarbnika Gminy Edyta Szewczyk, Sekretarz Gminy Marek Radom, Zastępca Komendanta 

Straży Miejskiej Bogdan Małek, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy i Gospodarki 

Przestrzennej Dorota Szmulik,  

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu sierpniu. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski poddał pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

posiedzenia Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej w miesiącu sierpniu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu sierpniu. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Stanisław Mięczakowski poddał pod głosowanie 

przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej w miesiącu sierpniu. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu sierpniu..  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

BRAK GŁOSU (1) 

Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

2. Przyjęcie informacja o stanie bezpieczeństwa Gminy Prudnik za rok 2022: 

a) Komendy Powiatowej Policji w Prudniku w zakresie porządku i bezpieczeństwa 

publicznego (druk nr 1433) 

Na komisji nie było przedstawiciela Komendy. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji Komendy Powiatowej Policji w Prudniku w zakresie porządku i 

bezpieczeństwa publicznego (druk nr 1433) kolejno przez: 

Komisję ds. Wis i gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 
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b) Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w zakresie ochrony przeciwpożarowej i 

zagrożeń pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 1434) 

Na komisji nie było przedstawiciela Komendy. 

Radni nie podjęli dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji Komendy Powiatowej Państwowej Straży Pożarnej w zakresie ochrony 

przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 1434) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

c) Zarządu Oddziału Gminnego z działalności Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP 

Gminy Prudnik w zakresie ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń pożarowych w Gminie 

Prudnik (druk nr 1435) 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski podsumowując ostanie kilka lat stwierdził, że 

jeśli chodzi o  Związek Ochotniczych Straży Pożarnych w Prudniku ostatnie kilka lat jest 

jednym z najlepszych okresów. Zakupione zostały nowe samochody do poszczególnych 

jednostek i jeśli chodzi o park maszynowy jednostki gminne naprawdę nie mają się czego 

wstydzić. 

Radni nie podjęli dalszej dyskusji. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji Zarządu Oddziału Gminnego z działalności Związku Ochotniczych 

Straży Pożarnych RP Gminy Prudnik w zakresie ochrony przeciwpożarowej i zagrożeń 

pożarowych w Gminie Prudnik (druk nr 1435) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną:  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

d) Z działalności Straży Miejskiej w Prudniku za rok 2022 (druk nr 1436) 

Radny Rafał Bolibrzuch zapytał o awantury na ulicy Sobieskiego. Czy dzieje się coś w tym 

temacie? Jak wygląda sytuacja.  

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej Bogdan Małek zapewnił, że jako Straż Miejska 

wielokrotnie interweniuje na tej ulicy w ciągu dnia. Osoby spożywające alkohol i 

zakłócających porządek publiczny są legitymowane, nakładane są na nie mandaty. W tym 

roku już około 130 osób zostało tam ukaranych za spożywanie alkoholu czy też złe 

zachowanie.  

Radny Rafał Bolibrzuch zapytał czy były jakieś interwencje na ulicy Meblarskiej? Chodzi 

to, że jeden z przedsiębiorców notorycznie blokuje dojazd drogi. Radny dodał, że składał 

wnioski w tej sprawie, były interwencje dające chwilowa poprawę, a w tej chwili nadal jest 

tak samo. 

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej Bogdan Małek  oznajmił, że przypominam sobie, 

ze były sytuacje, w których Straż Miejska brała udział. Było to w okresie zbioru zbóż, kiedy 

dostawcy parkowali na całej długości ulicy Meblarskiej. Potem sytuacja się uspokajała. 

Przewodniczący Andrzej Gajewski zabrał głos odnośnie czynności kontrolujących wywóz 

nieczystości ciekłych. Zauważył, że znaczna przewaga w tym temacie pojawi się w 

miejscowości Szybowice. Czy wynika to z faktu, ze w miejscowości Szybowice jest już 

kanalizacja i kontrole mają „pobudzić” chęć przyłączenia do sieci?  

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej Bogdan Małek odpowiedział, że jednym z celem 

kontroli faktycznie było „przypomnienie” o obowiązku przyłączenia do sieci. Podczas 

kontroli wyszły również inne nieprawidłowości, które strażnicy ujawnili i stąd ilość 

mandatów. 

Przewodniczący Andrzej Gajewski zapytał czy nakładane mandaty przyniosły realny 

skutek? Czy są osoby oporne, które chcą uniknąć przyłączenia do sieci?  

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej Bogdan Małek odpowiedział, że takich sytuacji, w 

których osoba jasno mówi, że się nie podłączy nie było. Czasem podejmowane są próby 

ustalenia zdroworozsądkowego terminu podłączenia, po którym Straż Miejska znów zgłasza 

się do osoby celem sprawdzenia. Dodał, że zgodnie z informacjami ze ZWiK-u widać, że 

kontrole Straży były potrzebne – mieszkańcy podejmowali czynności związane z 

przyłączeniem się do sieci, dzięki czemu efekt ekologiczny został osiągnięty. Gdyby opór 

mieszkańców był jakiś znaczący wówczas kierowane byłyby wioski do sąd.  

Sołtys Szybowic Mariusz Wicherek oznajmił, że jeśli ktoś ma atestowane szambo to nie ma 

obowiązku podłączania się do sieci. Ponadto nakładane mandaty zdaniem sołtysa nie zdają 

egzaminu, bo ich wysokość jest zbyt niska. 

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej Bogdan Małek oznajmił, ze z obowiązku 

przyłączenia się do sieci wyłączone są osoby, które posiadają przydomową oczyszczalnie 

ścieków. Atest nie zwalnia mieszkańca do podłączenia się do sieci. Nie jest wyznaczony 

termin, w którym należy się podłączyć, niemniej jednak jest to obwiązek. Odnośnie kwot – 

strażnik może nałożyć mandat w wysokości do 500 złotych i takie również były, jednak 

kwota mandatu podyktowana jest różnego rodzaju względami: świadomością tych ludzi, 
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chęcią podjęcia rozmowy i współpracy, ale także ekonomicznych zasobów danej 

nieruchomości.  

Sołtys Mariusz Wicherek zapytał w jaki sposób Straż miejska jest w stanie stwierdzić czy 

szambo ma ewentualny wyciek? 

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej Bogdan Małek oznajmił, że jedynie 

organoleptycznie. Jeśli Straż Miejska ma takie podejrzenie, wówczas wraz z Wydziałem 

Ochrony Środowiska  kieruje pismo do Powiatowego Nadzoru Budowlanego  o sprawdzenie 

takiej szczelności.  

Radny Zygmunt Bochenek uściślił, że szczelność szamba można sprawdzić również przez 

zadymienie.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski oznajmił, że cieszy się, że czynności podejmowane 

przynoszą rezultat. 

Radna Katarzyna Rożek zapytała czy planowane są jakieś ruchy personalne w Straży 

Miejskiej?  

Zastępca Komendanta Straży Miejskiej Bogdan Małek oznajmił, że obecnie jest 

zatrudnionych 5 strażników. 6 strażnik ze względu na stan zdrowia został przeniesiony na 

stanowisko do obsługi monitoringu. Na chwile obecną nie przewiduje się dodatkowego 

zatrudnienia.  

Dalsza dyskusja nie został podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie informacji z działalności Straży Miejskiej w Prudniku za rok 2022 (druk nr 1436) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

3. Zaopiniowanie uchwał pod obrady LXXXIII Sesji Rady Miejskiej w Prudniku.  

1) Gospodarka Finansowa: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1437) 

Radna Katarzyna Rożek zapytała o zmiany w budżecie związane z remontami chodników.  

Zapytała czy szykują się kolejne remonty chodników, czy może są to jakieś naprawy? 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka odpowiedział, że w tej chwili gmina ma bardzo rzetelnego 

wykonawcę, wychodzą też dodatkowe miejsca, które wymagają interwencji – są to chociażby 

miejsca w Moszczance związane z przeprawami przez rzekę, lub dziury, które pojawiły się po 
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różnego rodzajach zjawiskach atmosferycznych. Zwiększenie ilości prac spowodowane jest 

poniekąd chęcią wykorzystania obecności dobrego wykonawcy. 

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że od trzech lat składa interpelacje związaną z 

remontem chodnika prowadzącego do Łąki Prudnickiej.  Przez cały czas jest zwodzony 

obietnicami, jednak w temacie tym nie dzieje się nic. Dodał, że w dniu dzisiejszym znów 

złożył interpelacje, ale już do instancji wyższych. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że skoro złożona została taka interpelacja to na 

pewno udzielona będzie odpowiedź.  

Między radnym Stanisławem Mięczakowskim a Wiceburmistrzem Jarosławem Szóstką 

nastąpiła wymiana zdań  w temacie wspomnianego chodnika. 

Radna Katarzyna Rożek zadała kolejne pytania odnośnie budżetu dotyczące: wpłaty na 

fundusz policji w kwocie 20 000 zł, drzewostanu – gdzie planowane są nasadzenia oraz 

rozbiórki budynków w kwocie 66 000 zł – skąd wzięła się kwota oraz co będzie tam w 

zamian. 

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka odnoście wkładu na zakup samochodu dla policji 

oznajmił, że jest to tylko cegiełka. W kwestii nasadzeń wiceburmistrz oznajmił, że każdy 

inwestor w razie wycięć musi zrobić nasadzenia zastępcze. Jeden z wykonawców wpłacić 

karę za brak nasadzeń zastępczych i pieniądze, które trafiły z tytułu tej kary będą 

zagospodarowane zgodnie z gminna polityką. Nasadzenia są wykonywane  miejscu ich 

usunięcia. Wiceburmistrz dodał, ze w związku z tym, że nie ma wiedzy gdzie dokładnie mają 

mieć miejsca te nasadzenia poprosi naczelnika wydziału o udzielenie takiej informacji. 

Odnośnie rozbiórki Wiceburmistrz oznajmił, że są to komórki gospodarcze, które grozić 

mogą zawaleniem, przy ulicy Prężyńskiej i Kwiatowej. Mieszkańcy tych ulic dość mocno 

upominają się o tą rozbiórkę. Powstanie tam póki co wolna przestrzeń, nad 

zagospodarowaniem której jeszcze trzeba będzie się zastanowić. 

Radna Katarzyna Rożek zapytała czy punkt dotyczący przekazania dość pokaźnej kwoty dla 

ZUK można przełożyć na sesję kolejną – po przekazaniu radzie wniosków komisji rewizyjnej 

z przeprowadzonej kontroli?  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że kwota wynika ze sposobu finansowania całej 

substancji mieszkaniowej. W tej chwili zmiany w budżecie związane są również z inwestycją 

i pozyskanymi środkami zewnętrznymi na kapitalny remont budynków przy ulicy Morcinka 

13-15. 

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1437) kolejno przez: 

Komisje ds. Wsi i Gospodarki Rolnej:  

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1438) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2023-2026 (druk nr 1438) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie Gminy 

Prudnik (druk nr 1439) 

Przewodniczący Andrzej Gajewski zapytał czy są jakieś ruchy mające na celu 

zweryfikowanie zabytków na terenie gminy Prudnik, po to, aby ułatwić mieszkańcom 

niektóre czynności związane ze swoimi posiadłościami? Wspomniał, że powołana został 

swego czasu komisja mająca na celu weryfikacje zabytków. 

Wiceprzewodniczący Jarosław Szóstka oznajmił, że prace komisji zakończyły się. Zebrany 

został cały potrzebny materiał. Wnioski zostały przesłane do konserwatora zabytków, jednak 

konserwator w niektórych przypadkach nadal utrzymuje, że poszczególne obiekty powinny 

znaleźć się w rejestrze.  

Po zakończonej rozmowie zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyznania dotacji celowej na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytku wpisanym do rejestru 

zabytków lub znajdujących się w gminnej ewidencji zabytków położonych na terenie Gminy 

Prudnik (druk nr 1439) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisje Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

2) Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwały omówiła Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik. 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1440) 

radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1440) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 
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b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1441) 

Radny Stanisław Mięczakowski złożył wniosek o wycofanie projektu uchwały z 

procedowania. Stwierdził, że budzi wątpliwości natury etycznej. 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski oznajmił, że rozumie przesłanki wniosku, 

jednak j komisja nie jest władna, aby wycofać projekt uchwały, jednak na sesji jak najbardziej 

można podjąć taką decyzję. W dniu dzisiejszym można wypowiedzieć się w głosowaniu.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1441) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Rafał Bolibrzuch 

PRZECIW (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Gajewski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Katarzyna Rożek 

PRZECIW (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Andrzej Gajewski 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1442) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1442) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 

1443) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 

1443) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski, Katarzyna Rożek 

NIEOBECNI (1) 

Josel Czerniak 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 

1444) 

Sołtys Szybowic Mariusz Wicherek  stwierdził, że rada sołecka nie wie nic na ten temat. Nie 

kwestionuje zasadności, ale nie wie nic na ten temat. 

Naczelnik Dorota Szmulik wyjaśniła, ze sprawa rozpoczęła się jeszcze za kadencji 

poprzedniego sołtysa.   

Dalsza dyskusja nie została podjęta: 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zbycia nieruchomości zabudowanej (druk nr 

1444) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 
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Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Andrzej Gajewski 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości 

(druk 1445) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie zbycia nieruchomości (druk 

1445) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1446) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1446) 

kolejno przez: 
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Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1447) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1447) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

3) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a-e) Zaopiniowanie projektów uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg 

gminnych oraz nadania jej nazwy (druk nr 1448-1449) oraz w sprawie zaliczenia drogi do 

kategorii dróg gminnych (druk nr 1450-1452) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 
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Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zaliczenia drogi do kategorii dróg gminnych oraz 

nadania jej nazwy (druk nr 1448) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów wiejskich położonych w w Gminie 

Prudnik (druk nr 1453) 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej Katarzyna 

Żurawiecka – Kaszoid. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego dla terenów wiejskich położonych w Gminie Prudnik 

(druk nr 1453) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 
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NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Prudnickiej 

Rady Seniorów (druk nr 1454) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uzupełnienia składu osobowego Prudnickiej Rady 

Seniorów (druk nr 1454) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń 

BRAK GŁOSU (1) 

Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

h) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyznaczenia przedstawiciela Rady Miejskiej 

w Prudniku do Gminnej Rady Działalności Pożytku Publicznego (druk nr 1455) 

Komisje odeszły od głosowania. Propozycja radnego zostanie wskazana na sesji. 

 

i) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1456) 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi (druk nr 1456) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 2, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (2) 

Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski 

PRZECIW (3) 

Zygmunt Bochenek, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 
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Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 1, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (1) 

Andrzej Gajewski 

PRZECIW (2) 

Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (2) 

Josel Czerniak, Katarzyna Rożek 

 

4. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku obrad. 

Andrzej Włosek sołtys Rudziczki zapytał o harmonogram dróg na terenach wiejskich. 

Poprosił, aby cokolwiek z harmonogramu zostało wykonane w miejscowości Rudziczka. 

Dodał, że harmonogram został stworzony w 2019 r., są tam cztery pozycje dotyczące 

Rudziczki, ale żadna z nich nie została zrealizowana.  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że harmonogram jest wyznacznikiem 

kierunków. Nie zawsze realizowany jest on punkt za punktem. Czasami zmienia się kolejność 

w momencie pojawienia się jakichś środków celowanych. Dodał, że z tego co się orientuje 

kolejną najwyższą do realizacji drogą jest  droga w Rudziczce – a dokładnie Zimne Kąty.  

Bochenek  

Sołtys Wierzbca Mieczysław Mrozek poruszył temat biogazowni - czy UM ma wpływ na to 

jaka biogazownia powstanie? Są dwie opcje - zamknięta i otwarta. Czy można prosić, aby 

była zamknięta?  

Wiceburmistrz Jarosław Szóstka oznajmił, że wydawana była decyzja środowiskowa w tym 

temacie. Dodał, że były naciski, aby zarówno transport jak i cały obieg biogazowni był 

zamknięty.  

Czy Urząd może mieć nadzór nad masztami play? Chodzi o monitowanie elektrosmogu. 

 

Sołtys Łąki Prudnickiej Grażyna Dancewicz zgłosiła propozycję terminu organizacji 

dożynek gminnych - 31 sierpnia  r. (sobota) w Łące Prudnickiej. 

Wobec wyczerpania porządku obrad posiedzenie zakończono.  

 

  

Przewodniczący 

Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej 

Andrzej Gajewski 

  

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


